
NUH MEHMET BALDÖKTÜ ANADOLU LİSESİ ÖĞRENCİLERİ:
El�fnaz KARADUMAN, Gülten BERBER, Ecr�n ÇETİN

E.K: Sayın Val�m, öncel�kle
kıymetl� vakt�n�z� b�ze
ayırdığınız �ç�n okulumuz adına
teşekkür eder�z. 
Ülkem�z�n b�rçok �lçes�nde
kaymakam olarak görev
yaptınız. Afyon’da �se val� olarak
görev yaptınız ayrıca Ankara’da
da farklı mevk�lerde görev
aldınız. S�zce Kayser�’y�
�dares�nde bulunduğunuz d�ğer
yerlerden ayıran özell�kler�
nelerd�r?
Gökmen ÇİÇEK: Ben 2003
yılından ber� mülk� �dare
am�rl�ğ� mesleğ�n�n
�çer�s�ndey�m. Ded�ğ�n�z g�b�
b�rçok �lçede kaymakamlık ve
Afyon’da val�l�k yaptım. Kayser�
1.500.000 nüfusuyla,
Anadolu'nun ortasında,
Türk�ye'ye katma değer
sağlayan çok başarılı b�r şeh�r.
Bence Kayser�'y� görev yaptığım
d�ğer şeh�rlerden ayıran yönü,
tüm Türk�ye’ye örnek olduğu
t�car� zekası ve t�carettek�
yüksek başarısı. Kayser�’de
sokaktak� çocuklar b�le t�caretle
�lg�l� mutlaka b�r fıkra b�l�r.
Kayser� 4,5 m�lyar dolar, yan�
�thalatının �k� katı �hracat
yapan, Türk�ye ekonom�s�ne
çok c�dd� katma değer sağlayan
b�r şeh�rd�r. 

Ülkem�zde her �k� sandalyeden
b�r� , her on yataktan yed�s�, her
�k� çel�k kapıdan b�r�s� Kayser�'de
üret�l�yor. Kayser� ormanı
olmadığı halde mob�lya
üret�m�nde Türk�ye rekoru
kırıyor. Düşüneb�l�yor musunuz,
Kayser�'de den�z olmamasına
rağmen yavru balık �hracatında
Türk�ye rekoruna sah�p. 

Türk�ye’ye sağladığı katma
değer�n çok yüksek olması ve
g�r�ş�mc�l�ğ� sayes�nde Kayser�
çok farklı b�r şeh�r. Bu şeh�rdek�
g�r�ş�mc�l�k ve cesaret sah�p
olduğumuz ayırt ed�c� öneml�
özell�kler�m�zden bazıları. 

Eğer Kayser� �nsanını göz önüne
alırsak da şunu söylemek
mümkün, bu şeh�r k�br�
sevm�yor. H�çb�r şeh�r k�br�
sevmez d�yeb�l�rs�n�z ama bazen
bell� şeh�rler bell� konularda öne
çıkarlar. Kayser� g�r�ş�mde öne
çıktığı g�b� mütevazılık
konusunda da öne çıkıyor. Bu
şeh�r mütevazı �nsanların şehr�,
zeng�n b�le olsa hatta devasa b�r
servet� de olsa �nsanlar sokakta
hep beraber yaşıyorlar. Kayser�
�nsanı hakkında aklıma �lk gelen
özell�k mütevazılığı. 
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E.Ç: Yaklaşık 2,5 yıldır �l�m�z�n en üst düzey mülk�
am�r� olarak görev yapıyorsunuz, şu ana kadar
yapılan proje ve çalışmaları düşünürsen�z s�z� en
çok mutlu eden hang�s�d�r?

Gökmen ÇİÇEK: Ben Kayser�’ye geld�ğ�mden
ber� Kayser� sokaklarını gez�yorum. Kayser�l�lere
neler yapacağımı, nasıl b�r �dar� anlayış
serg�leyeceğ�m� 2,5 yıl önce söylem�şt�m ve
“Sokakta olacağım, ben� aranızda göreceks�n�z.
Burada val� olmaya değ�l; b�r kardeş, büyükler
�ç�n evlat, küçükler� �ç�n de b�r ağabey olmaya
geld�m.” dem�şt�m. Öyle b�r yönet�m anlayışı
serg�lemeye çalışmıştım. 

Özell�kle uyuşturucuyla mücadelede h�ç
durmadan çalışacağımızı, h�çb�r genc�m�z� zeh�r
tac�rler�ne feda etmeyeceğ�m�z�, bunun �ç�n de
çok büyük mücadeleler vereceğ�m�z� söylem�şt�k
ve gerçekten de bununla �lg�l� pol�sle �ş b�rl�ğ�
yaparak �nanılmaz önlemler aldık. 
Bu yıl �çer�s�nde geçen yılın aynı dönem�ne göre
�k� kat fazla uyuşturucu operasyonu yaptık.
Uyuşturucu tac�rler�ne nefes aldırmıyoruz, daha
dün b�r operasyonumuzda �l�m�ze artık başka b�r
yol bulamayıp m�des�nde uyuşturucu sokmaya
çalışan b�r k�ş�n�n m�des�nde çok c�dd� m�ktarda
uyuşturucu yakaladık. 

Ancak sadece pol�s�ye tedb�rlerle başarılı
olamayacağımızı b�l�yoruz. Çocuklarımızı,
gençler�m�z� uyuşturucu kullanmaya h�ç
başlatmamamız gerekt�ğ�n� de b�l�yoruz. 

S�z�n de b�ld�ğ�n�z g�b� öncel�kle en dezavantajlı
mahallelerden başlayarak çocuklarımızı sporla
buluşturmak, onlara o mahalleler�nde yalnız
olmadıklarını h�ssett�rmek �ç�n “ERVA
(Erdemler�m�zle Varız) Projes�”n� başlattık.
Bugünkü rakamlarla 11 b�n sporcuya ulaştık,150
antrenörümüz var ve 44 tane ERVA Spor Okulu
açtık. 44 spor okulunun tamamı b�r kurumla,
kuruluşla �ş b�rl�ğ� kurularak açıldı.150 antrenöre
�st�hdam sağladık, 11 b�n öğrenc�ye sporcu l�sansı
çıkarmış olduk. Bu spor okullarında mutlaka Türk
tar�h� dersler�, Peygamber Efend�m�z�n(sav) hayatı,
erdemler�m�z, değerler�m�z de anlatılmaktadır. Bu
proje, sporu çocukların kend� mahalleler�nde
ayaklarına götürerek onları sosyal hayatlarında da
yalnız bırakmamayı amaçlamaktadır. 

Aslında uyuşturucuyla mücadelen�n b�r yöntem�
de her mahalleye sanat okulları, spor okulları, spor
salonları açmaktır. ERVA Projes� hem
uyuşturucuyla mücadele açısından, hem
gençler�n sağlıklı yaşam sürdürmes� bakımından
hem de a�le hayatına katkıları yönünden en çok
önem verd�ğ�m projed�r. 

Bu projen�n Türk spor tar�h�ne de başarılar
sağlayacağını düşünüyorum. Hatta ş�md�den b�lek
güreş�nde Avrupa üçüncüsü ve halterde Avrupa
�k�nc�s� bu okullardan çıktı. Başarıların sayısı daha
da artacak. Göreceks�n�z spor cam�asında da
Kayser� �lerde bu proje sayes�nde başarılı olacak.
Dolayısıyla ben�m �ç�n en çok key�f aldığım proje
ERVA Spor Okulları projes�d�r.



G.B:  Güvenl� şeh�r Kayser� tanımı yıllardır �l�m�z
�ç�n geçerl�l�ğ�n� koruyor, özell�kle yabancı proje
ortaklarımız �l�m�zden övgüyle bahsed�yor. S�z�n
dönem�n�zde bu ünvanı korumak �ç�n yapılan
çalışmalar nelerd�r?

Gökmen ÇİÇEK: B�z �stat�st�k� değerlerle,
rakamlarla çalışıyoruz. Ders çalışır g�b� �ş�m�ze
bakıyoruz. Şu an Kayser�’de 14 gün �ç�nde kaç
hırsızlık, kaç c�nayet, kaç �nt�har olduğunu, geçen
ayla bu ay arasındak� farkın ne kadar olduğunu
s�ze hemen söyleyeb�l�r�m. Aldığımız önlemler ne
kadar başarılı oluyor d�ye değerlend�r�yoruz. 
Örneğ�n hırsızlıkta geçen senen�n �lk dokuz ayıyla
bu senen�n �lk dokuz aynı karşılaştırdığımızda
evden hırsızlık %54, otomob�l hırsızlığı %62, gasp
yüzde %31 azaldı. Bu senen�n ver�ler�n� geçen sene
ve öncek� senen�n ver�ler�yle karşılaştırdığımızda
özell�kle bu sene c�dd� b�r başarı yakaladığımızı
görüyoruz.
Pek� bu neden oldu? Her şey�n b�r sebeb� olmalı.
B�z çok �y� çalıştık, çok �y� b�r val�, çok �y� b�r
emn�yet müdürü geld� d�ye m� yoksa b�rtakım
çağın gerekler�ne uygun teknoloj�k önlemler aldık
d�ye m�? Tab�� k� �k�nc�s�.
Örneğ�n, şehr�n kamera sayısını dört kat arttırdık.
Şu an Kayser�’de �k� sene öncek� kamera sayısı �le
şu ank� kamera sayısı arasında tar�hî b�r fark var.
Bu şeh�rde �zlenmeyen b�r metrekare yer b�le
kalmadı. Etrafta gezd�ğ�n�z, gördüğünüz her alan
tak�p ed�l�yor. Dolayısıyla suçluların yakalanma
oranlarında da c�dd� b�r artış gözlemlen�yor. 
Esk�den hırsızlar kameranın olmadığı yerler�
b�l�yorlardı, özell�kle de bağ evler�n�n bulunduğu
bölgelerde hırsızlık vakaları yaşanıyordu. Şu an o
kadar çok kameramız var k� parkların tamamının
en ıssız alanlarını b�le kamerayla �zlemeye
başladık. Dolayısıyla b�r hırsız veya b�r suçlunun
suçu �şled�kten sonra kaçıp �k�nc� b�r suçu �şleme
şansı kalmadı. Yıllardır aranan, yakalanmayan
suçlular vardı. Aranan suçluların yakalanma oranı
%300 arttı. Dokuz ay önce Kayser�’de aranan k�ş�
sayısı 5000 �ken şu anda bu sayı 500’e düştü.

Yakalanmayan her k�ş� tek b�r suçla kalmayıp suç
�şlemeye devam ed�yor. N�hayet�nde her
yakaladığımız k�ş�yle beraber suç oranı da
otomat�k olarak düşmüş oluyor. Kameralar,
d�nleme �mkanlarımızın gel�şmes�, aranan
şahısların tak�b� �ç�n özel ek�pler�n kurulması suç
oranın düşmes�nde büyük etk� sağladı.
Ancak b�r suçun azalma oranını �sted�ğ�m�z
sev�yeye get�remed�k: Dolandırıcılık. Kayser�l�
vatandaşlarımız maalesef dolandırılmaya devam
ed�yor. Nasıl d�ğer suç oranlarını gururla düşürdük
d�yorsak bu konuda da başarılı olamadığımızı
üzülerek �fade etmek durumundayım. S�zler�n
aracılığınızla, derg�n�z aracılığıyla şunu söylemek
�ster�m k� p�yasa f�yatının çok altında, ucuz g�b�
görünen her şey�n arkasında mutlaka b�r tuzak
vardır. B�zler, öğretmenler�m�z, emn�yet
personeller�m�z bu konuda d�kkatl� olunması
gerekt�ğ�n� her fırsatta bel�rt�yoruz ama maalesef
dolandırıcılar b�zden daha �nandırıcı oluyorlar.
Dolayısıyla günlük hayatta, sosyal medyada
dolandırıcılık üst sev�yede. 
D�ğer olumlu gel�şmelere dönersek şehr�m�z�n
daha güvenl� olab�lmes� �ç�n 294 tane yen� araç
aldık. Esk�den of�slerde olan pol�s memurlarımız
sahada daha çok görev almaya başladılar. Bu
dönemden �t�baren dışarıda çok daha fazla s�v�l
pol�s memuru göreceks�n�z. S�ze b�zzat başıma
gelen b�r olayı anlatayım. Geçen gün parka g�tt�m.
S�m�tç�ye “İşler nasıl?” ded�m, “Efend�m, ben
pol�s�m.” ded�. Han� hep söylenen b�r şey vardır,
gördüğünüz s�m�tç� pol�s olab�l�r d�ye. İşte, o
h�kaye Kayser�’de gerçek oldu.
 Özell�kle parklarda çocuklarımızın güvenl�ğ� �ç�n
daha fazla varız ve olacağız. Net olarak şunu da
söyleyeb�l�r�m k� hang� yöntemlerle uyuşturucuyu
bu şehre sokmaya çalışırlarsa çalışsınlar bu şehre
uyuşturucu sokturmayacağız ve uyuşturucu
sattırmayacağız. H�çb�r genc�m�z� zeh�rlemeler�ne
�z�n vermeyeceğ�z. Ancak bu mücadele sadece
val�n�n, emn�yet müdürünün mücadeles� olamaz.
Bütün a�leler, halkımız ve s�z değerl� öğrenc�ler bu
konuda hep beraber mücadele vermel�y�z.
Özell�kle �hbar s�stem�n� çalıştırmalıyız, her b�r�m�z
b�r Yeş�lay gönüllüsü olmalıyız. Ve son olarak şunu
bel�rtmek �st�yorum k� bu şeh�r �lerde daha da
güvenl� olacak.



E. K.: 2014 yılında Türk İdarec�ler Derneğ�
tarafından Yılın İdarec�s� seç�ld�n�z. S�ze göre s�z�
d�ğer �darec�lerden farklı kılan yönler�n�z nelerd�r?
Bu özell�kler�n�z� �l�m�z�n �dares�ne nasıl
yansıttınız?

Gökmen ÇİÇEK: Aslında 2014 yılında Yılın İdarec�s�
seç�ld�ğ�mde bunu düşündüm. Yalnız şunu
bel�rtmel�y�m k� çok başarılı mülk� �dare am�rler�
var. Türk�ye’de uzun yıllardır ülken�n ün�ter
b�rl�ğ�n�, yapısını en �y� şek�lde merkez� hükümete
tems�l eden, h�zmetler�n�n taşralarda b�le aynı
şek�lde �lerlemes�n� sağlayan başarılı kamu
görevl�ler� var. Onlardan farkım muhtemelen
yoktur. Ancak ben takım çalışmasına çok önem
ver�yorum. Görev yaptığım yerlerde yetk� ve
sorumluluk dağıtmayı çok sev�yorum ve r�sk
almayı sev�yorum. Aslında proje bazlı çalışmayı
sev�yorum. Önce söz ver�yorum sonra da verd�ğ�m
sözler�n altında kalmamak �ç�n daha fazla çaba
sarf etmem gerek�yor. Kayser� �ç�n de aynı durum
geçerl� oldu. Hayırseverler�n desteğ�yle Yeş�lay
Uyuşturucu Rehab�l�tasyon Merkez� yapacağımı
söyled�m. Mal�yet� 280 m�lyon tutuyordu. Kaç
gece uykusuz kaldım bu paranın nasıl
toparlanacağını düşünerek. 280 m�lyon para
bulmak kolay b�r �ş değ�l ama verd�ğ�m sözün
arkasında durmak �ç�n de kend�m� bu şek�lde
bağlıyorum. 

En öneml� konunun ek�p çalışması olduğunu
düşünüyorum. İdarec�lerle ayrı b�r bağ kurarak
onlarla aynı takımın oyuncusu olduğumuzu
h�ssett�r�p ben�m derd�mle çevremdek�ler�n de
dertlenmes�n� sağlıyorum. Onları o derde
bağladığım zaman başka b�r s�nerj� oluşuyor.
Çünkü m�llet�m�z duygusal b�r m�llet. Bence Türk
m�llet�n� çok �y� tanımak lazım. Türk m�llet�
parayla, ödülle mot�ve olan b�r m�llet değ�l. B�z�m
memurlarımız, am�rler�m�z, b�z duygusal
�nsanlarız. Takım çalışmasında kend�m�ze değer
ver�ld�ğ�n� h�ssetmek �st�yoruz. Ben çalışanlarıma
değer vermeye çalışıyorum, a�leler�ne değer
vermeye çalışıyorum. Bunu da onlara
h�ssett�rmeye çabalıyorum. Onlarla b�r a�le olmaya
çalışıyorum. Ben�mle çalışan �nsanların b�r çoğu
ben� mahcup etmemek adına benden çok çalışıp,
hatta ben yokken b�le ben�m adıma çalışmalar
yapıp “Bunu Val�m�z yaptı.” d�yorlar. B�r yere
g�d�yorum, b�r şeyler yapılmış, herkes bana
teşekkür ed�yor ama ben�m yapılan o �şten
haber�m b�le yok. D�yorlar k� “S�z yapmışsınız.”
Çalışanlarınız s�z� severse kend� yaptıkları �ş
sayes�nde s�z�n onurlandırılmanızdan key�f alırlar. 

S�z�n okulunuzda da onu fark ett�m.
Öğretmenler�n�zle beraber b�r takım çalışması
�çer�s�ndes�n�z, b�r ek�p ruhu var. Ben�m �ç�n de
öneml� olan bu ek�p ruhu ve takım çalışması.



E.K.: Kayser�’y� �lk gördüğünüzde s�z� en çok etk�leyen yer neres�d�r? Neden bu kadar etk�lend�n�z?

Gökmen ÇİÇEK: Bütün Kayser� b�l�r k� ben Soğanlı Vad�s�’n� gördüğüm an çok etk�lend�m. Çünkü �lk
günkü g�b� kalmış, h�çb�r şek�lde bak�r alanlarını kaybetmem�ş, hala �çer�s�nde gezerken b�n yıl
önces�nden b�r�ler� çıkıp gelecek ve s�z�nle konuşacakmış g�b� duran yapılardan oluşuyor. Hemen
yanındak� Kapadokya �nanılmaz tur�st alırken Soğanlı Vad�s�’n�n öyle ıssız, boynu bükük g�b� durması
ben� çok etk�led�. Hayret ett�m bunca yıllık per� bacalarının ve eserler�n güzell�ğ� karşında. Dolayısıyla
oranın �nanç tur�zm�ne katılması gerekt�ğ�n� düşündüm. Hatta ded�m k� buralarda f�lm çek�lecek.
Ded�ğ�m g�b� de oldu. Karaağaç d�z�s� Soğanlı Vad�s�’nde çek�ld�. Soğanlı Vad�s� �le �lg�l� sözler
verm�şt�m sözler�m�n çoğunun arkasında durdum. Sözler�mden b�r�s� de vad�n�n tur�zm�n�
canlandırmak adına vad�n�n �ç�ne b�r otel yapılmasıydı. Onun da son aşamasına geld�k. Dağı oyarak
b�r otel yapma projem�zde yakın zamanda �haleye çıkılacak �nşallah. 

Soğanlı Vad�s� ben� çok etk�led�, burada başarıya da ulaştık ama tur�zm�n� canlandırmakta başarılı
olamadığım fakat gerçekten de çok etk�lend�ğ�m, kültürel değerler�m�ze de daha uygun olduğunu
düşündüğüm yer İncesu. İncesu �lçes�nde bulunan, kend� eser�m�z olan Kara Mustafa Paşa Küll�yes�,
cam��, arasta çarşı ve hamamı ben� der�nden etk�led�. Özell�kle de meşhur ş��re �lham kaynağı olan o
“han duvarları”. Oranın hala tam b�r tur�zm potans�yel�n�n oluşturamaması �ç�mde b�r ukde olarak
duruyor. Fakat başarmak �ç�n el�mden gelen her şey� yapıyorum. İnşallah, İncesu’da da tur�zm
kapas�tem�z� yükselteceğ�z.



G.B.:Başarılı b�r kar�yer yönet�m�n�z var.
B�yograf�n�z� �nceled�ğ�m�zde d�l eğ�t�m�n�z,
İng�l�z �dare s�stem� �le �lg�l� yaptığınız
�ncelemeler, yüksek l�sans derecen�z d�kkat
çek�yor. Yurt dışında bulunmuş b�r kamu
görevl�s� olarak b�zlere tavs�yen�z ne olur?
 
Gökmen ÇİÇEK: B�z�m öncel�ğ�m�z ne
yaparsak yapalım öz güvenl� b�reyler olmaktır.
Genel olarak şöyle b�r hata yapıyoruz. 13
yaşındak� b�r İng�l�z dünyayı tek başına
gezmeye çıkarken b�z�m a�leler�m�z nereye
g�dersek g�del�m b�r korku ve end�şe �ç�ndeler.
20 yaşına gelm�ş b�r genc� �l dışına
gönder�rken b�le cesaret edemeyeb�l�yorlar. İlk
aşmamız gereken nokta bu. B�z�m yurt dışına
çıkıp dünyayı fethedecek kapas�tem�z de
�mkanımız da var. 

Öz güvenl� olmanın yolu da bana göre yurt dışı
projeler�nden geç�yor. Ger� dönmek kaydıyla
mutlaka yurt dışına çıkmalı, gözlemler�n�z� ve
çalışmalarınızı tamamlayıp ülkem�ze
kazanımlarınızla ger� dönmel�s�n�z. 
Okullarda projeler yapmak �ç�n kulüpler
kurmalıyız. Avrupa B�rl�ğ� kaynaklarından
yararlanarak projeler hazırlamalıyız.

 Gönüllülük ve sosyal sorumluluk çalışmaları
�ç�nde akt�f yer almalıyız. Gençler�m�z
yapamamaktan korkmamalı, hemen b�r
dernek kurup proje f�k�rler�n� hayata
geç�rmel�ler. Val�l�ğ�m�ze gel�p b�zden projeler�
�ç�n destek �steyecek g�r�ş�mc�l�ğe sah�p
olmalılar. 

S�z�n hazırlığını yaptığınız şu röportaj,
okullarınızdak� kar�yer günler� de b�rer proje ve
ben bunları da çok önems�yorum. S�z şu anda
bana gazetec�ler�n soramadığı soruları büyük
b�r öz güvenle sorab�l�yorsunuz. Öz güven ve
sam�m�yetle bu çabalara devam ed�lmel� d�ye
düşünüyorum.

E.Ç: Kayser� s�z� göreve gel�r gelmez ben�msed�
ve çok sevd�. B�r gün başka b�r şehre val� olarak
atanırsanız veya Bakanlık nezd�nde başka b�r
göreve get�r�l�rsen�z Kayser�’ye �l�şk�n en çok
özleyeceğ�n�z şey ned�r?

Gökmen ÇİÇEK: B�r şehr� sevemezsen�z, o şehre
h�zmet edemezs�n�z, o şeh�rle özel b�r bağ
kuramazsınız. S�z ve a�len�z o şehr� sevmezse
orada çalışmanız mümkün değ�l. Ben Kayser�'ye
gel�r gelmez aşık oldum. Bu şehr� çok sevd�m.
Neden çok sevd�m? Çünkü �nsanının
mütevazılığından çok etk�lend�m. 

Türk�ye'n�n en büyük �lk yüz f�rması l�stes�nde
Kayser�’den 16 tane f�rma var ve bu a�leler
h�çb�r�s� b�r kast s�stem� �ç�nde toplumun ger�
kalanından soyutlanarak ayrı b�r dünyada
yaşamıyor. Heps� hayatın �ç�ndeler. Bu �nsanlar
zeng�nl�kten bahsetmey� h�ç sevm�yorlar. Burada
�nsanların servet�n� kend�s�nden öğrenmek
�mkansız. Asla bundan bahsetm�yorlar.
Sokaklarda çok lüks arabalar yok. Zeng�n�z d�ye
başka lokantalara g�tm�yorlar, herkes�n g�tt�ğ�
yerlerde yemek y�yorlar. Bakanı da, s�yasetç�s� de
�ş adamı da şeh�rle beraber yaşıyor. Yanında
2.000 k�ş� çalıştıran �ş �nsanı bundan bahsetmey�
doğru bulmuyor. Çünkü göster�ş yapmayı Kayser�
ayıp sayıyor. 

 Makam, mevk� bu şeh�rde h�ç öneml� değ�l. Her
şehr�n farklı özell�kler� var. Afyon'un bambaşka
b�r özell�ğ� vardı, Kayser�'n�n de kend�ne has
özell�kler� var. Kend�mden bahsedey�m, val�
olarak ben k�b�r yaparsam bu şehr�n �nsanı bana
saygısızlık yapmıyor ama ben� �ç�ne almıyor,
ben�msem�yor.  

Herhalde en çok özleyeceğ�m şey Kayser�
�nsanının bu mütevazı yapısı olacaktır. Bu şehr�n
�nsanı �ç�n öneml� olan Türk olmak, Müslüman
olmak, �nsan olmak. Kayser�l�ler�n uyanık d�ye adı
çıkmış ama bu şehr�n �nsanı duygusaldır,
yardımseverd�r. İdd�a ed�yorum Kayser� ülkem�z�n
en mütevazı şeh�rler�nden b�r�d�r. 



G.B.: Son sorumuza geld�k Sayın Val�m. B�z bu derg�y� Avrupa’dak� proje ortağı
okullarımıza ve gelecektek� muhtemel ortaklarımıza ülkem�z�, �l�m�z� ve okulumuzu en �y�
şek�lde tanıtmak �ç�n hazırlıyoruz. S�zden �l�m�z� b�rkaç cümle �le ortaklarımıza anlatmanızı
�stesek neler derd�n�z?

Gökmen ÇİÇEK: Kayser� yokluklar �ç�nde başarı h�kayes� yazmış nad�r şeh�rlerden b�r�d�r.
Bozkırın ortasındadır, l�manı yoktur, öneml� yolların kavşak noktası değ�ld�r, yemyeş�l b�r
coğrafyaya kurulmamıştır, çok ver�ml� dümdüz araz�ler� de yoktur. Ancak b�r dağın
eteğ�nde ne kadar başarılı olunab�l�rse o kadar başarılı olmuş çok öneml� b�r yerd�r.
Ormanı olmadan mob�lya üret�m�nde l�der olan, den�z� olmadan yavru balık �hracatı rekoru
kıran başka b�r şeh�r yok. Bu şeh�rden b�r kurum da yaptığı projelerde bu çalışkanlığı ve
olmazların �ç�nden �mkanlar çıkarmayı da�ma başaracaktır. Şehr�m�ze, kurumlarımıza,
okullarımıza güvens�nler. 

Kayser� Val�m�z Sayın Gökmen ÇİÇEK’e,  yoğun programında
�k� kez b�ze vak�t ayırarak tüm sorularımızı tek tek �çtenl�kle

cevapladığı �ç�n çok teşekkür ed�yoruz.


